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Referat fra FAU-møte  
  
 
Dato:   Mandag 11.11.24 
Kl.:  19.00 – 21:00 
Sted:  Personalrom Godeset skole 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Trinn A Møtt B Møtt 

1 Dara Bamerni M Dara Bamerni M 

2 Tove Haugvaldstad M 
Andreas Nordang 
Uhre 

M 

3 Janne Horpestad M Torbjørn Olsen M 

4 Irina Rokstad (leder) M Jane Iren Omland M 

5 Fredrik Endresen M Anne May Sundstøl M 

6 Kristin Henna Hagen M Atle Baldersheim M 

7 Selina Tysseland M 
Magdalena 
Dworniczak-
Filipowska 

M 

 
Rektor: 
Ragnvald Nilsen 
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Agenda 
 

Beskrivelse Ansvar 

 
Informasjon fra rektor Rektor 

 
Informasjon fra FAU-leder FAU-leder 

  

Informasjon fra Utvalgene / andre organer  

 
Eventuelt  

  

 

Saksgjennomgang 

 

Beskrivelse Ansvar 
Administrativt  

 

Informasjon fra rektor  

Rektor informerte: 

- Skolebyggene: to skolebygg nå, bygg B er gamle Soria Moria barnehage - 
midlertidig løsning. Det har blitt en overraskende god start å bruke 
barnehagen til 1. klassingene.  

- Men det må gjøres noe med bygningsmassen før denne kan avhendes. 
For lite garderober, for få grupperom.  

- Kommer arkitekter + folk fra Norconsult ila kort tid for å vurdere 
tilstanden og komme med anbefalinger.  

 
Rektor 
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Informasjon fra rektor  

- Økonomi: overforbruk på 4,4 millioner = 120 %.. Den skolen med dårligst 
økonomi i kommunen. Elevsats = ca. 65 000 per elev. En lærerstilling 
koster ca. 800 000. Godeset har alle kostnadene med å være en “stor 
skole”, toparallell, men har ikke inntektene til å håndtere det. Det blir 10 
færre elever til neste år, det betyr 650.000 i tapte inntekter.  

- Kapasiteten per klasse på Godeset er 25 elever. Vi har 33-35 elever per 
trinn. Det betyr to små klasser i stedet for én stor.  

- Sliter med å tilby hele stillinger på SFO, kan bli vanskelig å rekruttere gode 
folk på sikt.  

 

Informasjon fra FAU-leder  

 
- FAU-leder presenterte oppdatert møteoversikt for skoleåret 2024/25.  
- Andreas oppsummerte spørreundersøkelsen blant foreldre angående 

skolematordningen. Oppsummeringen ligger som vedlegg til referatet.  
- Avstemning om klassekassesystemet: Vi gjør ikke noe nå, men tar en ny 

avstemning om saken nærmere sommeren. Det opprettes ikke ny 
klassekasse i regi av FAU for 1. trinn 2024/25.  

-  
 

FAU-leder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Informasjon fra utvalgene  

 
Informasjon -  Nærmiljøutvalget 
 

- Refleksdagen 17. oktober vel gjennomført 
- Undersøke/melde inn til kommunen om belysning i “rullebakken” bak 

skolegården.  
- Hjertesone - rundkjøring til bygg A. Trafikksikkerhetsplanen 2025-28 ligger 

ute til høring til 12. november. Vi har sendt høringsinnspill om dette og 
bedre oppmerking av parkeringsplassen på bygg B.  

- Vi må arrangere en ryddedugnad i skolegården før 17. mai uke 19/20. Setter 
dato senere.   

 

 
Tove, Jane Iren, 
Fredrik, Kristin 

Informasjon – SU 
 
Det blir møte neste uke, 20.11. Kommer tilbake med info på møtet i januar. Det har 
vært høring om ny forskrift om vedtekter for SFO på grunn av ny opplæringslov. Irina 
har sendt inn høringsinnspill.  
 
 

Irina, Janne 

Informasjon – SFO-utvalget 
 

Andreas, 
Torbjørn, Kristin 
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Irina har fulgt opp skjermbruk med rektor og Ann Cathrin. Skjerm brukes nå kun 
mens de spiser (ca. 20 min) og de viser kun ting fra NRK Super. Hvis de setter på film 
er det aldersgrense “alle”.  
 
SFO-leder ber om at foreldre som henter barna sine sørger for å si fra til en ansatt 
om at barnet har blitt hentet.  
 

Informasjon – Skolemiljø/Digitalt utvalg 
 
Bør vi stenge Youtube på Godeset skole? Aftenbladet har skrevet flere saker om 
stenging av Youtube. Er dette noe foreldrene på Godeset ønsker? Utvalget snakker 
med rektor, refererer til Hafrsfjord skole, og undersøker hva som kreves for å gjøre 
dette også her.  

Janne, Torbjørn, 
Anne May, 
Selina, 
Magdalena 

Informasjon – Skole/hjem-utvalg 
 
Utvalget søker midler fra Den Gule Bankens gavefond.  
Utvalget skal gå gjennom den reviderte planen for skole/hjem-samarbeid. Hvordan 
kan det implementeres mot foreldrene.  
 

Dara, Anne 
May, Kristin, 
Atle 

Informasjon – Bydels-FAU/KFU 
 
Kommunalt foreldreutvalg (KFU) er på kommunalt nivå. Samlingspunkt for alle FAU-
ene i byen og inn mot politikerne. Det har vært ett møte så langt.  
 
KFU har tatt initiativ til prosjektet “Foreldre vil med i flokken rundt barna”. Ulike 
opplegg for ulike klassetrinn for at foreldre og barn skal bli bedre kjent med 
hverandre. Mulighet for at FAU kan få til et foredrag (gratis) om foreldre/barn-
relasjoner i mars/april. Før påske.  
 

Magdalena 

Informasjon – 17. mai-komiteen 
 
Irina har bedt Stavanger kommune om utvidet støtte til 17. maifeiring i 2025. Kan 
også spørre Gausel Kirke om et bidrag. Kan vi arrangere FAU-kafe? 
 
Vi trenger ca. 25 000 kroner.  
 
Karoline Weibell-Strand vil gjerne hjelpe til med å hente inn premier til utlodning på 
17. mai.  
 
Irina oppfordrer til idemyldring. Hvor kan vi finne penger? Kan vi sjekke med 
arbeidsgivere, etc. Kan Nortura donere pølser? Kan vi spørre Diplom-IS om å donere 
is? 
 
 

Dara, Andreas, 
Torbjørn, Irina, 
Jane Iren, 
Fredrik, Anne 
May, Atle, 
Selina 
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Eventuelt.  
 
 
 

 

 
Neste ordinære FAU-møte er mandag 13 januar 2025.  Innkalling følger   


